

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 334

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 334

1959

I. Nos. 4765-4774

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 15 June 1959 to 17 June 1959*

	<i>Page</i>
No. 4765. United States of America, United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, France, Federal Republic of Germany, etc.:	
Convention on the Presence of Foreign Forces in the Federal Republic of Germany. Signed at Paris, on 23 October 1954	3
No. 4766. Australia, Belgium, Canada, Denmark, France, etc.:	
Agreement on the joint financing of certain air navigation services in Iceland (with annexes). Done at Geneva, on 25 September 1956	13
No. 4767. Australia, Belgium, Canada, Denmark, France, etc.:	
Agreement on the joint financing of certain air navigation services in Greenland and the Faroe Islands (with annexes). Done at Geneva, on 25 September 1956	89
No. 4768. Ireland and Switzerland:	
Provisional Agreement (with annex) for air services between the two countries. Signed at Dublin, on 6 May 1948	187
No. 4769. Norway and Pakistan:	
Agreement (with annex, Protocol and exchange of notes) relating to air services. Signed at Stockholm, on 5 March 1958	199
No. 4770. Austria and Poland:	
Air Transport Agreement (with annexes). Signed at Vienna, on 8 February 1956	221
No. 4771. Sweden and Poland:	
Civil Air Transport Agreement (with annexes and exchange of notes). Signed at Warsaw, on 8 June 1956	257

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 334

1959

I. Nos 4765-4774

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 15 juin 1959 au 17 juin 1959*

	<i>Pages</i>
N° 4765. États-Unis d'Amérique, Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, France, République fédérale d'Allemagne, etc.:	
Convention sur la présence de forces étrangères sur le territoire de la République fédérale d'Allemagne. Signée à Paris, le 23 octobre 1954	3
N° 4766. Anstralie, Belgique, Canada, Danemark, France, etc.:	
Accord sur le financement collectif de certains services de navigation aérienne de l'Islande (avec annexes). Fait à Genève, le 25 septembre 1956	13
N° 4767. Australie, Belgique, Canada, Danemark, France, etc.:	
Accord sur le financement collectif de certains services de navigation aérienne du Groenland et des îles Féroé (avec annexes). Fait à Genève, le 25 septembre 1956	89
N° 4768. Irlande et Suisse:	
Accord provisoire (avec annexe) relatif aux lignes aériennes entre les deux pays. Signé à Dublin, le 6 mai 1948	187
N° 4769. Norvège et Pakistan:	
Accord (avec annexe, Protocole et échange de notes) relatif aux services aériens. Signé à Stockholm, le 5 mars 1958	199
N° 4770. Autriche et Pologne:	
Accord (avec annexes) relatif aux transports aériens. Signé à Vienne, le 8 février 1956	221
N° 4771. Suède et Pologne:	
Accord relatif aux transports aériens civils (avec annexes et échange de notes). Signé à Varsovie, le 8 juin 1956	257

No. 4772. United Nations Children's Fund and Guinea:	<i>Page</i>
Agreement concerning the activities of UNICEF in Guinea. Signed at Paris, on 20 March 1959, and at Conakry, on 8 June 1959	277
No. 4773. Netherlands and Hungary:	
Agreement (with annex) concerning civil aviation. Signed at Budapest, on 28 May 1957	291
No. 4774. Sweden and Hungary:	
Civil Air Transport Agreement (with annexes and exchange of notes). Signed at Budapest, on 2 August 1957	307
ANNEX A. <i>Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations</i>	
No. 3992. Convention concerning Customs Facilities for Touring; and Additional Protocol to the above-mentioned Convention, relating to the Importation of Tourist Publicity Documents and Material. Done at New York, on 4 June 1954:	
Notification by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland	323
No. 4101. Customs Convention on the Temporary Importation of Private Road Vehicles. Done at New York, on 4 June 1954:	
Notification by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland	327

N° 4772. Fonds des Nations Unies pour l'enfance et Guinée:	<i>Pages</i>
Accord concernant les activités du FISE en Guinée. Signé à Paris, le 20 mars 1959, et à Conakry, le 8 juin 1959	277
N° 4773. Pays-Bas et Hongrie:	
Accord (avec annexe) relatif à l'aviation civile. Signé à Budapest, le 28 mai 1957	291
N° 4774. Suède et Hongrie:	
Accord relatif aux transports aériens civils (avec annexes et échange de notes). Signé à Budapest, le 2 août 1957	307
 ANNEXE A. <i>Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies</i>	
N° 3992. Convention sur les facilités douanières en faveur du tourisme; et Protocole additionnel à la Convention susmentionnée, relatif à l'importation de documents et de matériel de propagande touristique. Faits à New-York, le 4 juin 1954:	
Notification du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord	326
N° 4101. Convention douanière relative à l'importation temporaire des véhicules routiers privés. Faite à New-York, le 4 juin 1954:	
Notification du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord	327
